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Dato:  31.01.2023 Start: 17.00 
Sted: C220 Slutt: 20.00 

 
 
Til:    Arbeidsutvalget 
    Representanter med vara 
    Kontrollkomité 
    Valgkomité 
    Velferdsutvalget 
    Andre råd og utvalg nedsatt av Studentparlamentet 
 
Kopi til:   Viserektor 
    Drift i Ålesund 
    Studentorganisasjonene i Ålesund 
    Studenttinget ved NTNU 
    Instituttene ved NTNU i Ålesund 
    Sit Ålesund 
 
Referent:    Maria Therese Valderhaug 
Ordstyrer:    Markus Grorud Gaasholt 
Bisitter:    Henrik Braathen 
 
Til stede:   Chi Pham 
    Mahammed Ahmed  
    Henrik Vorkinn 
    Magnus Stava 
    Fride Drønnen 
    Bjørn Eric Bjøringsøy 
    Isak Aleksander Fladmark 
    Emil Venner 
    Line Haus 
 
Forfall:   Shabnam Haidari 
    Ayda Alizadeh 
    IBA 
    IIF 
    IHA 
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Til stede på bakbenk: Honja Kareem (LMU) 
    Petrine Sjåstad (AU) 
    Kari-Anne Digranes (AU) 
    Sara Artang (AU) 
    Ali Deldar (Valgkomité) 
    Julie Bjorvand Bøhn (ITV) 
    Torjus Levisen Johansen (KK) 
    Annik Magerholm Fet (konstituert Viserektor) 
    Ole-Markus Simonsen (AU) 
 
Forkortelser:   ITV – Instituttillitsvalgt 
    IHA – Institutt for helsevitenskap i Ålesund 
    IBA – Institutt for biologiske fag i Ålesund 
    KK - Kontrollkomité 
    AU – Arbeidsutvalget 

IIF – Institutt for internasjonal forretningsdrift 
    SIALS – Studentorganisasjonene i Ålesund 
    uLMU – Underutvalget for læringsmiljøutvalget 
    ISU – International Student’s Union 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Godkjenninger og orienteringer 
 
Markus ble godkjent som møteleder, Henrik som bisitter og Maria som referent.  
Referat fra forrige møte og innkalling godkjent. Saksliste og dagsorden godkjent. 
 
 
Orienteringer fra AU 
 
Orientering fra Ole-Markus. Det har vært en bra start på året. Har gjennomført 
nyttårsbord og hatt besøk av kollegaer i Trondheim. Er på U5-samling der de har 
diskutert råd og utvalg, samt opptakssystem. 
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Orientering fra ISU 
 
Orientering fra Sara om at ISU skal velge ny leder.  
Ønske om at Studentparlamentet hjelper til med å orientere om dette og skaffe 
kandidater. 
 
 
Orientering fra konstituert Viserektor Annik 
 
Anne-Lise Sagen Major begynner som ny Viserektor i mars. En av de store tingene 
som ble oppnådd i 2022 var Sundebygget, har spilt inn dette til årsrapporten fra 
NTNU. Det er rapportering på en del organisasjonsendringer i NTNU, og det er sendt 
høringssvar om pågående omorganiseringsprosesser. Det er også ny bemanningsplan 
for rektors stab, og det er viktig å passe på at Campus Ålesund og Campus Gjøvik blir 
representert. Holder også på med høring om en fylkesstrategi om energi og 
kompetansebehov. Har også hatt møte med Ålesund kommune om studentmeldinga 
som ble vedtatt i 2019.  
 
Det pågår også prosesser angående framtidige planer for å utvikle Campus. Det er satt 
av penger til å utvikle Campustorget som skal lages mellom Ankeret og Sundebygget. 
Mulig det kan bli studentverksted i den gamle vaktmesterboligen vest for Fagskolen. 
Det kommer også noen konferanser framover der det vil bli ledige plasser for 
studenter, dette legges inn i budsjettet. Det er viktig å passe på at Ålesund blir hørt i 
de store omorganiseringsprosessene. Takk for meg, dette er mitt siste møte som 
Viserektor, og lykke til med arbeidet framover! 
 
 
Sak 1/23 Valg til uLMU 
 
Kari-Anne presenterte saken. Honja Kareem ønsker å stille. 
Kandidaten fikk presentere seg og det ble åpnet for spørsmål. 
Det stilles spørsmål til kandidaten.  
Ingen andre kandidater ønsker å stille og det gås over til votering. Siden det er en 
kandidat og to ledige plasser gjennomføres valget ved akklamasjon. 
 
Honja Kareem ble valgt inn i uLMU ved akklamasjon. 
 
Forslag om å gi AU suppleringsfullmakt. 7 for, 2 mot. Vedtatt. 
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Sak 2/23 Budsjett 2023 
 
Maria presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål. Det ble stilt spørsmål fra salen. 
Det kom ingen endringsforslag. 
 
Votering: 
Budsjett for 2023 enstemmig vedtatt. 
 
 
Forespørsel fra Ole-Markus om å endre dagsorden og behandle sak 4/23 først. Dette 
ble innvilget. 
 
 
Sak 4/23 Arbeidsprogram 
 
Ole-Markus presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål. Det stilles spørsmål fra 
salen. Det åpnes for debatt og det sendes inn flere endringsforslag. 
 
Forslag 1 
Endring linje 24:  
Fra: «Sørge for synlighet blant studentene.» 
Til: «Sørge for å synliggjøre Studentparlamentets arbeid ovenfor studentene.» 
 
Votering: Enstemmig vedtatt. 
 
Forslag 2 
Tillegg  
Under:   Studentdemokratiet, engasjement og kommunikasjon 
Linje 25: Jobbe opp mot fylke og kommune angående kollektivtransport til og fra 
Campus på kveldstid. 
 
Votering: 8 for, 1 mot. Vedtatt. 
 
Forslag 3 
Tillegg 
Linje 26: Arrangere sosiale møteplasser hvor det skal være mulig å nå SPÅ med saker 
fra den generelle student enklere på forhånd av SPÅ-møter. Da typ valg/debatt 
arrangement. 
 
Votering: 7 for, 2 avholdende. Vedtatt. 
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Forslag 4 
Strykning 
Stryke linje 31: «Tilrettelegge for økt linjeforeningsaktivitet.» 
 
Votering: 2 for, 6 mot, 1 avholdende. Falt. 
 
Forslag 5 
Strykning 
Stryke linje 40: «Jobbe for at studierelevant informasjon skal bli lettere tilgjengelig.» 
 
Votering: 1 for, 7 mot, 1 avholdende. Falt. 
 
Forslag 6 
Endring 
Endringsforslag linje 40: «Generelt gjøre all informasjon lettere tilgjengelig for 
studenter.» 
 
Votering: 6 for, 2 mot, 1 avholdende. Vedtatt. 
 
Forslag 7 
Strykning 
Stryke linje 48: Bidra til at all informasjon til studenter er tilgjengelig på engelsk.  
 
Votering: 3 for, 6 mot. Falt. 
 
Forslag 8 
Strykning 
Stryke linje 49: Sørge for bedre og lettere tilgjengelig informasjon om utveksling. 
 
Votering: 3 for, 5 mot, 1 avholdende. Falt. 
 
Saken i sin helhet enstemmig vedtatt.  
 
 
ITV-er fra IHB forlot møtet etter denne saken.  
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Sak 3/23 – Eksamenssaken 
 
Henrik presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål.  
Det stilles spørsmål til saken og det åpnes for debatt. 
 
Forslag 1 
Endring 
Linje 50 endres til: «Når eksamen blir avbrutt, bør NTNU ha rutiner som gir rask og 
oppklarende informasjon.» 
 
Votering: 5 for, 3 avholdende. Vedtatt. 
 
Forslag 2 
Stryke punkt 53 
 
Votering: 2 for, 2 mot, 4 avholdende. Falt. 
 
Forslag 3 
Stryke punkt 55 
 
Votering: 2 for, 6 mot. Falt. 
 
Forslag 4 
Stryke punkt 57 
 
Votering: 1 for, 7 mot. Falt. 
 
Forslag 5 
Endre linje 57 til: «NTNU må ha en fast og bedre rutine på hvordan feil i 
eksamenssettet behandles, når hendelsen oppstår.» 
 
Votering: 5 for, 1 mot, 2 avholdende. Vedtatt. 
 
Forslag 6 
Endring linje 59: 
Fra: «Påvirkede studenter bør få muligheten til å ta kont selv om de bestod selve 
eksamen.» 
Til: «Studenter som påvirkes av eksamensfeil som er utenfor deres kontroll må få 
mulighet til å ta kontinuasjonseksamen uavhengig av resultat.» 
 
Votering: 5 for, 3 avholdende. Vedtatt. 
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Forslag 7 
Tillegg 
«Dersom en eksamen ikke kan fortsette og må avbrytes, må NTNU legge til rette for 
at studenter skal ha mulighet til å ta opp eksamen innenfor en uke.» 
 
Votering: 1 for, 3 mot, 4 avholdende. Falt. 
 
Forslag 8 
Tillegg 
«NTNU skal sikre at studenter blir informert på lik måte dersom det er eksamensfeil.» 
 
Votering: 7 for, 1 mot. Vedtatt. 
 
Saken i sin helhet enstemmig vedtatt. 

 
 
Eventuelle saker  
 
Det er et ønske om flere skjermer på leseplasser. De er fjernet fra enkelte grupperom. 
Dette kan tas opp i neste AU-møte. 
Det er også ønske om å få flere muligheter for å låne PC. 
 
 
Møtekritikk tatt til etterretning. 
 
 

 


